
Raadsvraag

Repressief + preventief optreden fietsendiefstal
Afkomstig van Raadslid J. van der Stappen

Politieke groepering Progressief Akkoord Leudal

Datum binnenkomst 
vraag op raadsgriffie
+ 
afhandelingstermijn

18jul20
+
10 werkdagen

Portefeuillehouder Burgemeester D. Schmalschläger

Afdeling
+
Team

Samenleving
+
Beleid

Join- 
raadsvragenboek

2020-115

Concrete vragen
1. Wat is het aantal fiets diefstallen in het eerste deel van 2020, is dit
    toegenomen t.o.v. eerdere jaren?

Het aantal fietsendiefstallen is niet toegenomen, zie onderstaande 
cijfers:

2020: 34 
2019: 42 
2018: 31 
2017: 36

De fietsendiefstallen zijn ten opzichte van vorig jaar zomer 2019 
afgenomen met 20%.

Ten opzichte van zomer 2015 afgenomen met 50 %.

2. Zo ja, met hoeveel %  ?

Niet van toepassing.

3. Is er een concentratie van de fietsdiefstallen rondom een kern
    waarneembaar? Soms wordt Baexem gesuggereerd.

De meeste fietsdiefstallen werden in 2020 gepleegd in Horn, Haelen 
en Heythuysen. 

In Baexem is dit jaar, in 2020, een (1) fiets gestolen.

4. Hoe staat het met de toename, ook in vergelijking met de verdere
    criminaliteit in de gemeente Leudal?

Er is geen toename van fietsendiefstallen.



5. Dan is er nog het punt preventie, bijvoorbeeld meer
   mogelijkheden om fietsen goed aan een ketting te leggen.
   Vindt u de nieuwe fietsenstalling aan de Trambaan in Heythuysen
   goed opgezet vanuit de gedachte van diefstalpreventie? Er staan
   alleen losse rekken 

Onlangs is er een nieuwe bushalte op de Trambaan geplaatst. Hierbij 
is gekozen voor een zo groot mogelijke hoeveelheid fietsen te kunnen 
plaatsen. Dit betekent dat er minder ruimte ontstaat voor de fietsen 
te verankeren. De fietsen kunnen echter worden vastgezet via de 
slotenkast met ketting en daarnaast een ketting om het voorwiel te 
leggen. Daarnaast kan het reguliere fietsenslot ook gesloten worden. 
Het meenemen van een rek met aanhangige fietsen is zeer lastig en 
fietsendieven voeren dit in de praktijk ook zelden uit. 

De rekken staan overigens vast. 

6. Wat is de mening van het college als het gaat over camera
    bewaking in de centra van de gemeente Leudal?

Er is tot op heden niet gekozen voor het instellen van 
camerabewaking in de Gemeente Leudal. De stabiele en objectieve 
politiecijfers geven geen aanleiding om op dit moment over te gaan 
tot het instellen van camerabewaking.

P.S. Cluster Veiligheid roept de bevolking op aangifte te doen indien 
er sprake is van een fietsendiefstal. Indien er geen aangifte wordt 
gedaan kan de fiets bij aantreffen moeilijk herleidt worden naar de 
rechtmatige eigenaar en zal bijvoorbeeld het ontstaan van een 
toenametrend van fietsendiefstal door politie en gemeente niet 
worden waargenomen. Het doen van een aangifte is daarom voor het 
politie-onderzoek en optreden van de gemeente van groot belang.
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